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Nog 1 nabrander op factsheetEER zouje niet iets zeggen in factsheet over nieuwe juridische basis LCH (omdat dit in

lessons learned van IGJ staat die vandaag ook openbaar worden).
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Onderwerp: RE: OMT aanvraag medische mondkopjes

Bijgaand de presentatie die we als basis hadden.

Groet,
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Ja, ik ken deze discussies en we delen dezelfde zorgen. Gisteren is er een gesprek geweest met Tamara van Ark over deze

bewegingen en dilemma’s. Zij heeft dit onderwerp zelf ook geagendeerd. De bewegingen hierop komen ook vooral uit de LZ-

hoek en patienten (burgerbrieven bijv). Daarbij waren GMT, projectdirectie, PG, DMO en LZ inc | EXER
Beeld is dat er maatschappelijk en politiek druk is om meer preventief gebruik toe te staan. OMT heeft zich gebogen over advies

5.1.2e dat gaat over preventief gebruik in verpleeghuizen) maar alleen als de infectiedruk in de regio verhoogt is.

RIVM ziet eigenlijk geen mogelijkheden, zoals een eerste contact uitwees, om specifieke risicogroepen aan te wijzen overigens
vanuit het patientenperspectief. Als we dergelijke vragen tegemoet willen treden dan moeten we sowieso inhoudelijke
argumentatie hebben. Vandaar aanvullende vragen aan OMT. De meningen ook bij professionals zijn hierover verdeeld.

Verder heb ik ook proportionaliteit nog ingebracht: ten opzichte van andere risicofactoren waar mensen ziek van worden of dood

aan gaan, hebben we als VWS ook de plicht om na te blijven denken waarom we voor het ene risico wel steeds verder

opschuiven en ieder risico proberen af te vangen en voor andere risico’s niet. Dat vond Tamara ook terechte vraag maar nog

zonder gevolg.

kun jij de slides voor het gesprek ook nog even delen met | EER
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Ik hoorde net in het Btcb dat DMO een aanvraag gaat indienen bij OMT over "medische mondkapjes en kwetsbare mensen”.

Wist jij dat? Het lijkt me dat dit precedentwerking heeft en het is de vraag wat deze mensen met medische mondkapjes kunnen.

Is dit nou een verstandige vraag aan het OMT?

Verder heeft het OMT een advies afgescheiden over preventief gebruik van mondkapjes in verpleeghuizen. Weet je daar van?

En ik maak me een beetje zorgen over welk effect dit heeft op personeel in andere sectoren, bijv in ziekenhuizen. Hoe zitten

jullie daar in?

Veel dank en groetjes,
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